
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 8. september 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1744 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besva-

res.  Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V). 

 

Spørgsmål nr. 1744:  

”Hvilke garantier og værn er der for at sikre, at besparelser på statens konsulentfor-

brug i de enkelte institutioner reelt bliver udmøntet på konsulentbistand, og at insti-

tutionerne ikke i stedet finder besparelserne på øvrige områder?” 

 

Svar: 

Det er Sundheds- og Ældreministeriets intention at udmønte den samlede besparelse 

ved nedbringelse af konsulentforbruget. Udmøntningen af besparelsen er fortsat un-

der kvalificering. 
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